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Hög tid att miljöcertifiera Täby kommun 
Allt fler svenska kommuner skaffar sig ett miljöledningssystem för att underlätta det 
kommunala miljöarbetet. De låter sig därefter certifieras enligt standarden ISO 14001. (ISO 
14001 är en internationell standard för certifiering av miljöledningssystem. Certifikat 
utfärdas av externa certifieringsorgan, som granskar att arbetet sker enligt kraven.) 
Täbys grannkommun Vallentuna startade sitt miljöledningsarbete för några år sedan - och 
blev certifierade 2018. “Nu har Vallentunas miljöledningssystem fått en kvalitetsstämpel av 
oberoende part och vi kan vara säkra på att vi har ett effektivt verktyg,” förklarade en nöjd 
kommundirektör för knappt ett år sedan. 
 
Så varför inte Täby? Klarar kommunen av sitt miljöarbete utan certifikat? 
 
Det finns många fördelar med en miljöcertifiering, inte minst att den aktiverar och utbildar 
kommunens personal i arbetet för ett gemensamt mål. Personalen känner sig delaktig i 
miljöarbetet, vilket ger kunskap och motivation. Certifieringsarbetet bidrar också till en 
effektivare användning av material, energi och avfallshantering - och därmed till lägre 
kostnader. Miljöarbetet systematiseras och dokumenteras, vilket ger ordning och reda. 
Ordning och reda skapar förtroende. 
 
I Vallentuna togs de första stegen mot en ISO 14001 redan 2015. Idag har omkring 85 
procent av kommunens medarbetare genomgått en miljöutbildning. Vi Socialdemokrater 
anser att det är hög tid att Täby kommun följer efter. 
 
Med anledning av ovanstående yrkar vi 
 
att kommunfullmäktige uppdrar till kommunstyrelsen att snarast vidta de åtgärder som 
krävs för en miljöcertifiering av Täby kommun, enligt ISO 14001. 
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